
Een reactie mijnerzijds op de internetconsultatie op konijn en Haas.

Ik ben sinds 1969 beheerder van een jachtveld ( 500 ha. ) in Overijssel.

Ik en mijn mede jagers ( 3x ) zijn drukker met het beheren van het veld dan met het schieten.

We hebben een hazenstand van ongeveer 300 stuks en ook op dit moment  een klein aantal  
konijnen, hetgeen o.a. veroorzaakt wordt door de bekende  konijnen ziekte`s.

Ik ben van mening dat indien er goed beheert wordt d.m.v. het aanleggen van akkerranden, het 
aanplanten en ook het zagen van houtsingels, maar ook het in de hand houden van de predatoren 
we kunnen zorgen voor een goede wildstand.

Tevens vind ik het wenselijk dat de  aantallen op een goede manier geregistreerd worden.

( Hetgeen  in het FRS programma gebeurd. )

Ook hoort hierbij het reguleren , dus ook de jacht in Nederland.


